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Hallituksen kokous 20/2022
Aika: 15.12. kello 15.15
Paikka: Ag D221.3

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta
Kiril Sanasvuori

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
-
x (Saapui kohdassa 9, poistui kohdassa 11)
x
-
x
x
-
-
x
x (Saapui kohdassa 7)
x
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (Saapui kohdassa 9)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 15.18.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Ei ole hyväksyttävää.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta/seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohta 6 Pöytäkirjantarkastajien valitseminen

ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

Lisätään kohta 22 ” ja 45”
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ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Pöytäkirjan tarkastajien valitseminen
Jyri Kohvakka ja Nio Piri valitaan pöytäkirjantarkastajiksi.

7. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Nio sai puhelun TEKin ihmiseltä ja Nio on valittu TEKin koulutusvaliokunnan
varahallopediksi.
Mirva on käynyt hakemassa uuden asunnon avaimet ja ekaa kertaa nähnyt uuden
asunnon. Oli tosi hieno asunto. *Innostunutta mutinaa* Mutta se on Kuokkalassa.
*Innostuminen peruttu*.
Jyri ilmoittaa, että järjestösemman ilmoittautuminen on avautunut, pj ja vpj voisi jo
ilmoittautua.

8. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

9. Pankkioikeudet vuodelle 2023
Yksi allekirjoitus puuttuu pöytäkirjasta, mutta tulee olemaan allekirjoitettu tänään. Asia
etenee. Nio (Mirva ja Juuso) hoitaa tappelun OP:n kanssa.

10. Tapahtumat
a. Pikkujoulukaraoke

Oli. Tarjolla joulupuuroa ilmaiseksi ja muuta kivaa halvalla, kinkkubingo oli
hauska ja osallistujia oli n. 90. Kukaan ei tiedä kuka voitti kinkun (ehkä 3. vuoden
matemaatikko).

b. Vujupikkujoulut
Oli ja meni. Meni ihan hyvin, kaikki toimi. Skumppa (13 pulloa) ei riittänyt. Puuroa
oli just tarpeeksi (n. 30L). Annokset jaettiin valmiiksi. Nopeutti kanssa, kun alettiin
laittamaan kanelitkin valmiiksi. Meni hyvin.
Glögi riitti. Ei jäänyt yli.
Bändi kiitteli.
Paikalla oli viisi luennoitsijaa.
Lisäyksenä, paikalla oli ihmisiä, jotka eivät ole käyneet muissa tapahtumissa.
Valtteri ehdottaa, että jälkibudjetoidaan 200€ puurotilaukseen. Budjetoitu jo.
Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan 120€ lisää ynnä drinkkeihin. Atte kannattaa.
Budjetoidaan 120€ lisää ynnä drinkkeihin.
Safkamestarin kerttikset ei riittänyt, Esciltä tuli lisää.

c. Käsityöpiiri
Oli ja meni. Paikalla oli kaksi osallistujaa järjestäjien lisäksi. Oli kivaa. Seuraava
joskus Tammikuussa. Ensi vuonna menee paremmin, koska tulee olemaan
lähtökohtaisesti aina yksi osallistuja (Nio, joka ei ole enää järjestäjä).

d. Muut
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Kyykkä Ynnä x Tosine. Meni hyvin. Lunta oli paljon, alotettiin kolaamalla. Kyykkä
meni hyvin, tarjolla oli Tosineelta glögiä ja mukana kaiutin. Osallistujia oli melkein
20, about 50/50 ynnäläisiä ja tosinistejä.

Sopokahvit oli ja meni. Joulutorttuja oli 40, kaikki meni, joten paikalla oli ainakin
40 ihmistä. Aihe oli miten rentoutua lomalla. Korjaus, sopot söi kanssa tortut,
joten osallistujia oli ainakin 38.
Tammikuulle on sitsipäivä ESCiin, Erika ottanut jo koppia.

11. Liikunta
Lajikokeilu oli 26.11. Paikalla oli hyvin porukkaa. Tiltin pikkujoulut kuulemma vähensi
porukkaa (krapula). Oli onnistunut tapahtuma. Tullut positiivista palautetta ja toivotaan
samanlaista lisää.
Viimeinen liikuntavuoro tälle vuodelle oli tällä viikolla, pelattiin Ultimatea. Liikuntavuorot
jatkuvat 10.1.

12. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Talouasioista katteltu, usealta yhteistyöravintolalta jäänyt lasku maksamatta. Asia
aktiivisesti hoidossa.
Ensi vuoden toimikunta? Atte Heikkinen valitaan vuoden 2023 approtoimikunnan
puheenjohtajaksi.

b. Muut
Ei muita.

13. Kunniakirjat ja mitalit
Mitali jaettu Makelle pikkujouluilla. Kunniakirjoja haki 4 henkilöä. Muille jaetaan
myöhemmin.

14. Hallituksen palkitseminen
Tänään, luvattu aikaisemmalla kaavalla, eli Bella Roma, keilaus ja ESC klo 18
alkaen.Toimihenkilöt on kutsuttu. Toivotaan, että kaikki on siellä kunnossa.

15. Sopoasiat
Ei ole.

16. Kopoasiat
Ei ole.

17. KV-asiat
Ei ole.
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18. Kulttuuri
Käsityöpiiri pyörii hienosti.
Origo on uudelleenjärjestetty, mikä voidaan laskea kulttuurikokemuksena.

19. Ympäristö
Ei ole. On lunta. Atte ei usko lumeen.

20. Kehitysyhteistyö
Vujupikkujoulujen tuotot menee hyväntekeväisyyteen,ei ole laskettu vielä koko tuottoja
vapaaehtoisesta sisäänpääsymaksusta tai pullopelistä.
Mainostettu, että menee Pelastakaa lapset ry, Ukrainan kriisistä kärsivien lasten hyväksi.
Valtteri hoitaa laskemisen ja myöhemmin lahjoittamisen.

21. Yrityssuhteet
Merkit tullut. Paketti toimistolla. Tuli Matti-merkkejä ja saunamerkkejä.
Juuso laittelee viestiä ensi vuoden hallitushuppareista.

22. Ja 45
On juna mennyt viimeinen, mut siitä viis.
SFMO aikuiseen makuun.
Mirva ei ole up to date Intfest telegram-ryhmän kuvien kanssa.

23. Muiden sektorien kuulumiset
Jyri Mikon puolesta: Nettisivut pyörii.
Jyri itsensä puolesta: Joulurissesta, Jyri ja Santeri (radin pj) kokoavat palautteen After
Lecturelle huomenna Origon suunnilla, saa liittyä mukaan.
Jyri SFMO:n yhteyshenkilönä kertoo, että heillä on suunnitteilla järjestää risteily, todnäk
toteutuisi vapun jälkeen. Infoa ja lipunmyynti tulee todnäk. järjestöjen kautta.
Jyri puhunut myös Limesapprojen järjestäjien kanssa, voitaisiin mahdollisesti saada
lippuja sinne, jos annetaan lippuja Ynnän approille.
Ynnällä on edustus myös SFMO:n ensi vuoden hallituksessa, Mikael Myllymäki.

Valtteri kertoo, että käteiskassasta on talletettu 2645€ ja tänään vievät vielä kolikoita.
Rahaa tulee. Valtteri on laskuttanut Loimulta sponsoriasioista 1000€ ja laskutti myös
haalarisponsseja.

Kiril lisää, että yksi saunamaksu on rästissä, Valtteri ei ole saanut asiasta vastausta.
Yhteyshenkilö jäemmä päässyt pois, otetaan yhteyttä Jyyn jäsenpalvelusihteerille ja
toiminnanjohtajalle.

Juuso ilmoittaa tyytyväisenä, että pääsi viikkotiedotteen tervehdysten aakkosissa
loppuun asti.
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Jyri kysyy salasanojen resetoinnista. Nio vastaa, että pestikoulutuksessa.

24. Edustukset
Ei.

25. Sauna
Lunta t. Kiril. Ei savupiipussa, kertoo Kiril. Atte ei vieläkään usko lumeen. Taittunut
piipunhattu ei haittaa niin paljon, kertoo Kiril. Kiril sanoo myös, että vain yksi lukko on
jäässä.
Pörssin laskuun lisätty 5€ myöhästymismaksu, yst. Valtteri. Kiril ihmettelee, että tunti oli
5€ arvoinen.

26. Budjetoinnit
Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan haalarimerkkeihin 453,88€. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan haalarimerkkeihin 453,88€.
Atte ehdottaa, että budjetoidaan 24,80€ kuuteen palkintoruusukkeeseen. Samuli
kannattaa. Budjetoidaan 24,80€ kuuteen palkintoruusukkeeseen.

27. Hankinnat
Juuso kertoo, että kolikoita on paljon, joten hän pohti mitä niillä voisi ostaa. Juusolla oli
samalla nälkä ja hän sai mestari-idean: Ynnälle voisi ostaa leipäkoneen. Atte kysyy
millaisen? Sellaisen, joka sekä vatkaa, että paistaa. Juuso lisää, että leipäkoneella voisi
tehdä myös pullaa. Jotenkin tähän yhtälöön lisättiin jäätelökone. Juusolla ei ole
diaesitystä. Huono valmistautuminen.

28. META
Nio kertoo, että Zettlestä löytyy 159€ edestä vujupikkujoulumaksuja. Merkintöjen
perusteella on sekä kortti, että käteinen. Laskusta puuttuu vain pullopelin tuotot.
HV-mökki (Salmenkylän metsästysmaja) on varattu pe 13.1. - su 15.1. Juuso ja Atte
ilmoittaa seuraavalle hallitukselle.
Sara lisää, että olisi hyvä tarkistaa ovatko aitat lämmitetty. Juuso on sitä mieltä, että aitat
eivät ole talviasuttavia. Muut ovat sitä mieltä että ovat olleet lämpimänä.
Kiril lisää, että kyydeistä olisi hyvä keskustella. Erikan autoon mahtuu 1 vielä. Mirva
dipsaa etupenkin.
Erika muistuttaa, että vessapapereita, käsipyyhepapereita, bb-mukeja ja kerttiksii ei
tarvitse ostaa lisää, löytyy varastosta.
Juuso kysyy Kirililtä, mitä suuret äänentoistolaitteet ovat ja toimiiko ne. Kiril sanoo, että
muistaakseen ei toimi, ovat joskus toimineet. Kiril laittaa niistä Siitarille viestiä. Vievät
paljon tilaa varastosta.
Nio ehdottaa, että niistä voi tehdä vujulahjan.
Valtteri heittelee piuhoja Origolle ja Potentiaalikuopalle, ehkä.
Äänentoistolaitteet löytyi Siitarin kausien alussa varastosta. Kukaan ei tiennyt niistä
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mitään. Ovat Ynnän, koska kukaan ei ole niitä omikseen tunnustanut. 7 vuotta sitten oli
ajatus myydä, arvoa ei välttämättä ole enää kauheasti. Valtteri voi tsekata toimiiko
äänentoistolaitteet.
Varastoa, Origoa ja toimistoa on siivottu. Origolla on nykyään kulmasohva. Toimisto
näyttää tyhjältä. Origolla on Pörssin naulakko.
Muurikkaa ei ole pesty, kellä ollut viimeksi käytössä? Pörssillä, pohditaan lainataanko
vielä.
Testamenttejä pitäisi kirjoitella, Kiril heittää, että yleensä HV-mökillä. Atte ajatteli
joululomalla. Pitää tehdä.
Mirvaa hämmentää, kun on hänen viimeinen kokous PJ:nä.
Jyrillä on haikee fiilis.
Mirva pääsi Fyysikkokerhon hallitukseen.
Kiril lisää, että hallitukseen saattaa joutua/päästä parinkin vuoden päästä.

29. Seuraava kokous
Seuraavan kokouksen pitää seuraava hallitus.

30. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 16.46.

Liitteet
1. Kokouksen 20/22 budjetoinnit

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Philson Aden
Puheenjohtaja Sihteeri

__________________________ _____________________________
Jyri Kohvakka Nio Piri
Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


